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§ 1
Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordningen 
 
Gunnar Carlsson öppnade mötet och önskade lägga till några 
punkter till dagordningen:
 

 Dålig städning på Hövdingagården
 Protokollskrivning
 Inventering av parker
 Trädfällning vid Sannadalsparken

Dagordningen godkändes.
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§ 2
Val av justerare 
 
Rådet utsåg Gunnar Carlsson och Lars-Erik Karlsson att justera 
dagens protokoll. Protokollet kommer att justeras senast fredagen 
den 13 december.
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§ 3
Aktuell information från förvaltningen 
 
Marja Kammouna, avdelningschef äldreomsorg, informerade rådet 
om aktuella frågor och svarade på frågor från rådet:
 

 Biståndsbedömningar
Marja Kammouna svarade att det inte finns några planer på 
någon centralisering. Äldrenämnden har givit ett uppdrag till 
äldreförvaltningen att göra en utredning av domar som har 
gått emot stadens bedömningar.
 

 Verksamhetsplan och budget - innehållet
Marja Kammouna svarade att målet är oförändrat. En 
förändring blir en ny enhet för utveckling- och 
förebyggande arbete.
 

 Skrivelse från Vänsterpartiet
Marja Kammouna svarade att förvaltningen har fått ärendet 
för beredning. Det kommer att besvaras vid något av 
kommande sammanträden i stadsdelsnämnden.
 

 Inventering av parkvägar, tillgänglighet
Marja Kammouna svarade att förvaltningen ska göra en 
inventering av parkvägar där Pensionärsrådet och Rådet för 
funktionshinderfrågor kommer att bjudas in.
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§ 4
Anmälan av protokoll 
 

 Protokoll från Pensionärsrådets sammanträde 20 november
 Protokoll från rådet för Funktionshinderfrågor 21 november
 Protokoll från Stadsdelsnämndens sammanträde 28 

november
 Protokoll från Kommunstyrelsens pensionärsråd 12 

november 2019

Pensionärsrådet hade inga synpunkter förutom att det önskas 
mer utförliga protokoll där synpunkter från pensionärsrådet 
ska tydligare framstå.

KPR planerar en heldagsutbildning med temat 
biståndshandläggning under våren 2020. Pensionärsrådet 
önskar också gå en sådan utbildning och bevakar frågan.
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§ 5
Ärenden till stadsdelsnämnden 
 
Samgående mellan Älvsjö och Hägersten-Liljeholmens 
stadsdelsnämnd - HL 2019/543.
Pensionärsrådet hade inga synpunkter om ärendet.
 
Pensionärsrådet tog även del av övriga ärenden till 
stadsdelsnämnden och lade dem till handlingarna.
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§ 6
Ärenden under beredning

HL 2019/579-1 Frågor om äldreomsorgen i 
stadsdelsnämnden - skrivelse från (V)
 

Sammanfattning 
Pensionärsrådet tog del av ärendet. Marja Kammouna informerar 
om att ärendet ska beredas av förvaltningen och skrivelsen ska 
besvaras på nämndsammanträdet i februari.

Anmälda handlingar 
 Frågor om äldreomsorgen i stadsdelsnämnden - skrivelse 

från (V)
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§ 7
Aktuella och kvarstående frågor 
  
1.   Matpolicy och matlyftet: kontinuerlig uppföljning.
 
2.   Språklyftet: Rådet kommenterade att det är en viktig fråga och 
vill ha fortsatt information.
 
3.   Klocka till Liljeholmstorget: Marianne Sundberg skickar 
skrivelse till rätt instans.
 
4.   Studiebesök på LaCasa och Åsengården planeras till år 2020.
 
5.   Volontärverksamhet. Rådet väntar fortfarande på en skrivning 
från förvaltningen om behovet av och förväntningarna på 
pensionärer som volontärer på äldreboendena.
 
6.   Rapportering av lex Sarah och lex Maria är en stående punkt på 
dagordningen. Ingenting att anmäla denna gång.
 
7.   Bjuda in KPR:s boendegrupp - besök planeras år 2020. Lars-
Erik har bjudit in Anne-Marie Bergström  till nästa sammanträde att 
informera om boendeplanen.          
     
8.   Bjuda in den kommunala hemtjänsten under våren.
 
9.  Uppmärksamma/ta upp den tidigare skrivelsen om att hyra ut 
tom tomma servicehuslägenheter till studenter och få information 
från styrelsen.

10.   iPadutbildning - Daniela Eriksson bokar en tid i samband med 
något av kommande sammanträden.
 
11.  Boulebanan i Aspuddsparken. Pensionärsrådet har begärt och 
utlovats att få ta del av offerter och annat beslutsunderlag i ärendet.
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§ 8
Fastställande av mötestider 2020 
 
 
 
 
Pensionärsrådet godkände dem av förvaltningen 
föreslagna sammanträdestider för 2020:
 
onsdagen den 29 januari
onsdagen den 4 mars
onsdagen den 15 april
onsdagen den 20 maj
onsdagen den 10 juni
 
Sammanträdena hålls i sammanträdesrummet Besöksrum 1, 
Telefonvägen 30, plan 9, klockan 14.00. Förmötena äger rum 
kl.13.00 i samma lokal.
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§ 9
Övriga frågor 
 
 
 
 

 Usel städning på Hövdingagården
PRO Hägersten lämnade in en skrivelse till 
stadsdelsnämnden om dålig städning i lokalerna på 
Hövdingagården - HL 2019/607.
 

 Trädfällning i Sannadalsparken
Pensionärsrådet läste en artikel av Stina Oscarson i Svenska 
dagbladet om träden i parken. Rådet vill ha en redogörelse 
från ansvarig avdelning och för övrigt träffa någon på 
avdelningen för samhällsplanering.
 

 Nomineringar till pensionärsrådet 2020
Nomineringarna har lämnats in och val av Pensionärsrådet 
sker vid stadsdelsnämndens sammanträde 2 januari 2020.
 

 Förtroenderåden vid vård och omsorgsboende
Lola Carlsson informerade att förtroenderåden vid vård och 
omsorgsboende har upphört då intresse saknades.
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§ 10
Nästa sammanträde 
 
Nästa sammanträde med pensionärsrådet äger rum den 29 januari, 
kl. 14.00 i möteslokalen Besöksrum 1 med förmöte kl. 13.00 i 
samma lokal.
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